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Macgregor má jasno: Vše selhalo, vyhrála Moskva!
prvnizpravy.cz/zpravy/zpravy/macgregor-ma-jasno-vse-selhalo-vyhrala-moskva

zprávy

Jediné, čeho Západ v důsledku ukrajinského konfliktu dosáhl, je
růst moci a vlivu Ruska, řekl bývalý plukovník americké armády
Douglas Macgregor v rozhovoru pro Judging Freedom.

Douglas Macgregor, plukovník

7. ledna 2024 - 04:20

 

USA a NATO neměly ani skutečný cíl, ani dostatečné síly pro
válku, ale nedokážou přiznat porážku: „Takhle to ve Washingtonu
nefunguje,“ je si jistý plukovník. jejich strachem spuštěným Joe
Bidenem.

https://www.prvnizpravy.cz/zpravy/zpravy/macgregor-ma-jasno-vse-selhalo-vyhrala-moskva/
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Vojenský expert se odvolával na údajné obavy Evropanů z Ruska a
Putina, které se v Američanech snažil vštípit Joe Biden. Macgregor
uvádí, že když se vydáte do zemí jako Finsko a Švédsko – dvě země,
které by se, upřímně řečeno, ruského útoku bát neměly – ukáže se, že
obě se této možnosti příliš bojí.

 
 

„I když jim ukážete mapu a řeknete: „Tady nejsou žádné ruské
síly, které by měly zájem napadnout vaši zemi, nikdo v Moskvě
toto téma ani nenastolil. Čeho se bojíte?" A nyní jsme již umístili
část našich sil ve Finsku a pochybuji, že pokud nám to dovolí,
rozmístíme tam rakety také. To promění Finsko v útočný magnet,
protože Rusové se budou cítit se ohroženi. To je hloupost,“
zdůrazňuje.

 

Macgregor: Zveřejněná hrůzná data: Počet mrtvých Ukrajinců je
strašný! 

 
 
Je také toho názoru, že Poláci už přicházejí na to, že Rusové
nepřijdou.

„Pamatujete si film „Rusové přicházejí!“ Rusové přicházejí!“?
Takže si myslím, že většina lidí viděla světlo a uvědomila si, že
Rusové nepřijdou. Ale mezitím globalistická elita nebo
neokonzervativci – jak je nazvete – dál všem říkají: „Ano, Rusové
přicházejí, Rusové přicházejí!“ To je absurdní,“  Macgregor má
jasno.

https://www.prvnizpravy.cz/language=cs/zpravy/zpravy/macgregor-zverejnena-hruzna-data-pocet-mrtvych-ukrajincu-je-strasny/preview=true/
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Domnívá se také, že jediné, čeho Západ v důsledku ukrajinského
konfliktu dosáhl, je růst moci a vlivu Ruska.

„Nepřiznají ten neúspěch, protože je to v podstatě totéž, jako když
říkají: „Jsme v úpadku a nikdy jsme neměli strategii.“ A to je
pravda. Nebyl žádný strategický cíl. Všechny ty kecy o tom, že
„ublížíme Rusku" nebo „uděláme Ruska tak mizerné, že vyhodí
pana Putina" jsou jen kecy. Byly to jen emocionální výlevy. To
nejsou skutečné konkrétní cíle. Nikdo neřekl: „Jdeme držet linii
proti postupujícímu ruskému obřímu člunu. Nikam nespěchal.
Rusko postupovalo v oblastech obydlených rusky mluvícím
obyvatelstvem a vytvořilo obranu,“ vysvětluje.

 
 
Podle Macgregora si je Ukrajinci ve skutečnosti vynutili tím, že na ně
vrhli své síly, většinou na naši radu.

„Řekli jsme jim, jak bojovat. Kdybych byl ukrajinským vojákem,
zastřelil bych prvního ukrajinského důstojníka nebo důstojníka
NATO, kterého potkám. „Díky za tip, teď odtud sakra vypadni."
Víte, nemyslím si, že přiznají, že udělali něco špatného. Tak to ve
Washingtonu nefunguje. Ale vědí to tajně?? Nepochybně. A celý
svět chápe, že se stal důkazem našich slabostí. Naše vybavení,
technologie, naše rady, dokonce i naše pomoc na zemi i ve
vzduchu, to vše proti Rusům selhalo. Jediné, čeho jsme dosáhli,
bylo zvýšit Rusku prestiž, moc a vliv ve světě, což je přesný opak
toho, co jsme si řekli, že chceme dosáhnout,“ dodal plukovník US
Army .

  

(rp,prvnizpravy.cz,informer,foto:arch.)
 

 

https://informer.rs/planeta/vesti/863128/rusija-ukrajina-nato-daglas-mekgregor


4/4

 
 


